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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr L/2021 

 
L Sesja w dniu 30 września 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:45 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 
1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca poinformowała, że stosowna informacja dotycząca RODO zamieszczona jest 

na stronie internetowej z transmisją obrad. 

 

2) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

zawnioskowała o zmianę porządku obrad. Poprosiła Przewodniczącego Komisji Zygmunta 

Bochenka o wytłumaczenie zmiany. 
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Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek poinformował, że Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji przekazane zostały przez Przewodniczącą Rady Miejskiej skargi z dnia 14 czerwca 

2021 r.  i z dnia 22 czerwca 2021 r. mieszkańców Wieszczyny na działalność Burmistrza 

Prudnika oraz wniosek z dnia 22 czerwca 2021 r.  związany z  uchwałą nr 

XLII/696/2021  Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie aktualności studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego obowiązujących na terenie gminy Prudnik z dnia 27 maja 2021 r. 

Komisja przypomina, że skarga z 14 czerwca 2021r. została przekazana według właściwości 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu, który uznał się za niewłaściwy 

do rozpatrzenia skargi Mieszkańców Wieszczyny, a następnie do Wojewody Opolskiego, 

który również   uznał się za niewłaściwy do rozpatrzenia skargi.  

Komisja do tej pory spotkała się trzykrotnie w sprawie przekazanych jej do zbadania skarg i 

wniosków. Analizowany jest materiał dowodowy, na tym etapie Komisja uznała  skargę z 

dnia 14 czerwca 2021 r. i skargę z dnia 22 czerwca 2021 roku na działalność Burmistrza 

Prudnika za tożsame i postanowiła o  ich łącznym rozpatrzeniu. Komisja zwróciła się również 

do Burmistrza Prudnika o wyjaśnienie kwestii niektórych zarzutów podniesionych w skardze i 

sformułowała zarzuty, jakie postawili Burmistrzowi w skardze Skarżący. Podobne czynności 

podjęto w sprawie złożonego wniosku. Ze względu na  konieczność weryfikacji 

zgromadzonego materiału dowodowego Komisja wnioskuje o wydłużenie terminu 

rozpatrzenia skargi do 31 października 2021 roku.   

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Komisji. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje o zdjęcie z porządku 

obrad uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg oraz w sprawie rozpatrzenia wniosku (pkt 7, ppkt. 

8,9 oraz 10).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania nastąpiła zmiana w porządku obrad. 

 

3) Przyjęcie protokołu z XLV sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  16 sierpnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLV sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

4) Przyjęcie protokołu z XLVI sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  30 sierpnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVI sesji..  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

5) Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  3 września 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 
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6) Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  15 września 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

7) Przyjęcie protokołu z XLIX sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? 

Radny Andrzej Gajewski poprosił o skorygowanie w protokole wyników głosowania. 

Po korekcie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLIX sesji 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  17 września 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLIX sesji..  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 26 sierpnia 2021 roku do 30 września 2021 r. o następującej treści: 
1. Realizując uchwałę Rady Miejskiej w Prudniku Nr XLIV/734/2021 z dnia 6 lipca 2021 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki SIM Opolskie Południe  spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w dniu 6 września w siedzibie Prudnickiego Ośrodka Kultury zawarta została 

umowa Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa spółka z o. o. z siedzibą w Prudniku. 

Gmina Prudnik wnosi do Spółki wkład pieniężny w wysokości 3 000 000 zł. na objęcie 

udziałów we współtworzonej spółce, tworzonej przez udziałowców: Gminę Baborów, Gminę 
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Branice, Gminę Głogówek, Gminę Kędzierzyn-Koźle, Gminę Kietrz, Gminę Prudnik, Gminę 

Otmuchów, Gminę Strzelce Opolskie, Gminę Ujazd i Gminę Walce, a także Krajowy Zasób 

Nieruchomości, zwanej dalej „Spółką. 

Gmina Prudnik w zamian za wniesiony do Spółki wkład pieniężny, obejmie w kapitale 

zakładowym Spółki 60 000 udziałów o wartości nominalnej po 50,00 każdy udział, to jest o 

łącznej wartości nominalnej 3 000 000,00 zł i pokryje je w całości z budżetu Gminy Prudnik 

wkładem pieniężnym, pochodzącym ze wsparcia jakie Gmina Prudnik otrzymała ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na objęcie udziałów w Spółce. W obecnej 

chwili trwają procedury rejestracji Spółki oraz jej organizacji.  

Podstawowym celem działalności Spółki jest budowanie domów mieszkalnych oraz ich 

eksploatacja zasadach najmu zgodnie z przepisami ustawy o SIM. Spółka planuje budowę 

około 200 mieszkań w Prudniku. 

2. W związku z planowanym przez Spółkę Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego  

przedsięwzięciem inwestycyjno-budowlanym pod nazwą: "Budowa wielorodzinnego budynku 

mieszkalnego na działce położonej w Prudniku przy ul. Samuela Frankla zawarłem ze spółką 

wymaganą przepisami prawa umowę, w której określone zostało, że : 

Spółka będzie realizowała Przedsięwzięcie przy udziale partycypacji finansowej Gminy w 

kosztach jego realizacji, albowiem Gmina ubiegać się będzie o wsparcie: 

- z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa – planowana wysokość wsparcia na 

realizację opisanego wyżej działania, które będzie przedmiotem odrębnego wniosku jaki 

Gmina złoży do Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii za pośrednictwem Prezesa Krajowego 

Zasobu Nieruchomości wynosi: 615.108,00 zł  

- z Funduszu Dopłat z BGK (grant) – planowana wysokość wsparcia na realizację opisanego 

wyżej działania, które będzie przedmiotem odrębnego wniosku jaki Gmina złoży do Banku 

Gospodarstwa Krajowego wynosi: 1.777.662,00 zł.  

-Gmina w dniu 20 kwietnia 2021 r. dokonała podwyższenia kapitału zakładowego Spółki z 

kwoty 2.642.000,00 zł. o kwotę 309.000,00 zł. - do kwoty 2.951.000,00 zł. Utworzonych 

zostało 618 nowych udziałów po 500,00 złotych każdy, na pokrycie, których Gmina wniosła 

między innymi aport w postaci nieruchomości gruntowej niezabudowanej na której Spółka 

zamierza realizować Przedsięwzięcie (numer pomiarowy 2147/2138 o pow. 0,1891 ha i o 

wartości netto 195.000,00 zł). 

Spółka w ramach realizacji Przedsięwzięcia planuje wybudować 16 lokali mieszkalnych. Pierwszymi 

najemcami wszystkich lokali mieszkalnych, które zostaną utworzone w wyniku realizacji 

przedsięwzięcia zostaną osoby wskazanym przez Gminę w tym: 

- co najmniej jeden lokal mieszkalny zostanie wynajęty wskazanym osobom które są 

aktualnymi najemcami lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy - w ramach tzw. „łańcucha przeprowadzek”; 

- co najmniej jeden lokal mieszkalny zostanie wynajęty wskazanym osobom, które są 

aktualnymi najemcami lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Spółki, którzy wychowują przynajmniej jedno własne lub przysposobione dziecko, o którym 

mowa w art. 7 ust. 1a ustawy z dnia 27 września 2013 r. o pomocy państwa w nabyciu 

pierwszego mieszkania przez młodych ludzi (tj. (Dz. U. z 2019 r., poz. 1116) - w ramach tzw. 

„łańcucha przeprowadzek”, a wynajęcie mieszkania wynika z zamiaru poprawy ich 

dotychczasowej sytuacji mieszkaniowej.  

- co najmniej dziesięć lokali mieszkalnych zostanie wynajętych wskazanym osobom, które 

wychowują przynajmniej jedno własne lub przysposobione dziecko, o którym mowa w art. 7 

ust. 1a ustawy z dnia 27 września 2013 r. o pomocy państwa w nabyciu pierwszego 

mieszkania przez młodych ludzi (tj. (Dz. U. z 2019 r., poz. 1116) w tym lokal, o którym 

mowa w pkt. b) niniejszego ustępu.  

- co najmniej dwa lokale mieszkalne zostaną wynajęte wskazanym osobom starszym, w 
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rozumieniu art.4 pkt.1 ustawy z dnia 11 września 2015 r. o osobach starszych (Dz.U. poz. 

1705); 

- co najmniej jeden (1) lokal mieszkalny zostanie wynajęty wskazanej rodzinie z dzieckiem 

posiadającym orzeczenie o niepełnosprawności, a w przypadku dzieci od 16-tego do 18-tego 

roku życia – orzeczenie o znacznym stopniu niepełnosprawności, wydane na podstawie 

przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz. U z 2021 r. poz. 573).  

Planujemy rozpoczęcie inwestycji w 2022 roku, a oddanie mieszkań przyszłym lokatorom w  

2023r. 

3. 23 września gościłem posłów ziemi opolskiej: Janusza Kowalskiego oraz Pawła Kukiza, z 

którymi rozmawiałem o koncepcji delokalizacji urzędów centralnych. Jak wskazuje przykład 

Nysy, gdzie powstała zamiejscowa część agendy rządowej tzw. "Centrum Mandatowe", 

przenoszenie urzędów centralnych wywołuje szereg pozytywnych efektów społeczno-

gospodarczych dla miasta i regionu docelowego. Podstawową korzyścią jest zwiększenie 

zatrudnienia, poprzez stworzenie określonej liczby miejsc pracy w przeniesionym urzędzie. 

Kolejną zaletą jest zwiększenie konkurencyjności i odmłodzenie struktury demograficznej 

docelowego miasta i regionu. Nowe miejsca pracy generują zapotrzebowanie na dobrze 

wykształcone osoby, które dzięki pracy w urzędzie nabywają kompetencje i poprawiają 

jakość kapitału ludzkiego w mieście i regionie.  

Dlatego wspólnie z posłami Pawłem Kukizem i Januszem Kowalskim wystosujemy 

interpelację do Prezesa Rady Ministrów RP Mateusza Morawieckiego z rekomendacją 

opracowania systemowego rządowego programu wsparcia rozwoju miast powiatowych. 

Podkreślam po raz kolejny, że każdy poseł z województwa opolskiego został przeze mnie 

zaproszony do Prudnika. Spotykam się z każdym i skorzystam z pomocy każdego, kto chce 

wspomóc rozwój naszego miasta. 

4. Po raz kolejny spotkałem się Opolskim Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków Panią 

Elżbietą  Molak. Tym razem rozmawialiśmy o zagospodarowaniu zamku w Łące Prudnickiej. 

Przedstawiłem Pani Konserwator historię sprzedaży zamku, gdzie decydentem komu i na 

jakich zasadach ona nastąpiła był Skarb Państwa. Kolejne transakcje niestety doprowadziły 

do dalszej i nadal postępującej degradacji. Wstępne koszty zabezpieczenia obiektu przed 

dalszą degradacją to kwota rzędu 10- 20 mln. złotych . Kwota remontu to moim zdaniem 

kolejne miliony przekraczające możliwości budżetu gminy Prudnik. Przedstawiłem Pani 

Konserwator stanowisko, że zamek powinien wrócić do Skarbu Państwa, czyli do właściciela 

przed sprzedażą w latach dziewięćdziesiątych. 

5. Zwróciłem się ponownie do centrali PKP S.A. o objęcie Dworca PKP w Prudniku przy 

ulicy Dworcowej  Programem Inwestycji Dworcowych PKP S.A zaplanowanym na lata 2016 

-2023  

Gmina Prudnik od 2015 roku prowadzi rozmowy z PKP w sprawie  dworca w Prudniku. W 

pierwotnej wersji, Gmina deklarowała przejęcie obiektu, jednak w późniejszym czasie 

odstąpiła od tego zamierzenia. Stan tego obiektu wymaga zdecydowanych działań i 

zaangażowania środków poprawiających stan jego infrastruktury. 

Wskazałem, że ujęcie zadania w Programie jest zgodne z założeniami polityki Rządu 

Rzeczypospolitej Polskiej, tj. zrównoważonego rozwoju gmin w ramach Polskiego Ładu.  

6. 2 września br. Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek pod 

nazwą  „Budowa drogi w miejscowości Dębowiec” w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. 

Zakres rzeczowy projektu przewiduje budowę drogi gminnej w miejscowości Dębowiec w 

zakresie obejmującym wykonanie:  

 1825,60  m² nowych nawierzchni jezdni,  

 809,10  m² chodników,  
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 1 szt. oznakowania pionowego 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 642 373,95 zł.  

Zgodnie z uregulowaniami Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie składania projektu Gmina Prudnik 

nie jest w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Zgodnie z zapisami Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg decyzja o wyborze zadań nastąpi po 

czterech miesiącach od terminu złożenia projektów.  Przypominam, że 24 sierpnia złożyliśmy  

w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek o dofinansowanie remontu dróg gminnych w 

ciągu ulic Szkolnej i Staszica w Prudniku w ramach  tego samego Funduszu. 

7. Zakończony został kolejny etap budowy kanalizacji sanitarnej – grawitacyjnej w 

miejscowości Szybowice. Do tej pory został zakończony etap budowy: 

- odcinka kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej na trasie Niemysłowice – Szybowice 

o długości 1808 m, wartość zadania : 326 051,00 zł. 

- odcinka kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej – Etap I w miejscowości Szybowice wraz z 

odtworzeniem nawierzchni drogowej po budowie w/w kanalizacji”od budynku 226 do 

budynku 249 (przy drodze powiatowej), odcinki o łącznej długości 2420 m, na który składają 

się: 

- PVC  Ø315: 1122,00 mb; 

- PVC  Ø200: 1263,85 mb; 

- PVC  Ø160: 34,00 mb;   

W ramach tego etapu wykonano 535,55 mb przykanalików PVC  Ø160, 56 szt. przyłączy. 

Wartość zrealizowanego etapu 2 068 279,96 zł. z czego – 1 164 915 zł pochodzi z dotacji  

PROW, a 632 555,00 zł z pożyczki z WFOŚiGW i środków własnych Spółki ZWiK. 

W trakcie realizacji pozostaje etap II od budynku nr. 249 do budynku nr. 282 (przy drodze 

powiatowej)  w tym odcinki: 

- PVC  Ø315: 1104,00 mb; 

- PVC  Ø200: 307,50 mb; 

-  PVC  Ø160: 71,00 mb;   

o łącznej długości 1482,00 m 

W ramach tego etapu wykonywane są przykanaliki PVC Ø160: 535,55 mb, przyłącza: 54 szt. 

Wartość zadania  netto: 2 852 868,92 zł, brutto: 3 509 028,77zł. Środki na realizację pochodzą 

w części z pożyczki z WFOŚiGW oraz środków własnych Spółki ZWiK. 

Do wykonania pozostaje etap III i IV od budynku nr. 282 do budynku nr. 4 – koniec wioski 

(przy drodze powiatowej) w tym odcinki o łącznej długości 8100 m, na które składają się: 

- PVC  Ø315: 2541,00 mb; 

- PVC  Ø250: 1361,00 mb; 

- PVC  Ø200: 2723 mb; 

- PVC  Ø160: 1475 mb;   

Do wykonania pozostaje 149 szt. przyłączy. Szacunkowa wartość etapów wynosi od   

6 500 000,00 do 7 000 000,00 zł. Na te etapy planuje się pozyskać dotację z PROW. 

8. W miesiącu lutym br. Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim 

wniosek pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej we Wierzbcu” o jego dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych przeznaczonego w trzecim naborze dla gmin na 

inwestycje realizowane w miejscowościach, w których funkcjonowały zlikwidowane 

państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej.  

Zgłoszony przez Gminę Prudnik projekt o wartości 5,0 mln zł (przy wnioskowanym 

dofinansowaniu w wysokości 4,5 mln zł) dotyczył budowy kanalizacji sanitarnej na terenie 

całej wsi Wierzbiec wraz z budową tranzytu do sieci kanalizacyjnej Szybowice – Prudnik 
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odprowadzającej ścieki sanitarne celem ich oczyszczenia w miejskiej oczyszczalni ścieków. 

Mając na względzie otrzymaną niepełną wnioskowaną kwotę wsparcia na realizację zadania 

w kwocie 700 tyś zł zwróciłem się do Kancelarii Premiera Rady Ministrów o akceptację 

zmiany zakresu rzeczowego projektu, który swoim zakresem obejmować będzie budowę 

lokalnej kanalizacji sanitarnej o długości 399,5 m, łączącej wszystkie cztery budynki 

mieszkalne (dawnego PGR-u) wraz z budową lokalnej oczyszczalni ścieków (rzędu 100 

RLM). 

W dniu 27 września br otrzymałem pismo z Kancelarii Premiera Rady Ministrów w którym 

przyjęto do wiadomości wnioskowany przeze mnie zakres zmian w projekcie, co formalnie 

otwiera nam możliwość rozpoczęcia realizacji projektu wg nowego zakresu rzeczowego, 

którego efektem będzie zapewnienie właściwej gospodarki ściekowej na infrastrukturze 

zlikwidowanego państwowego przedsiębiorstwa gospodarki rolnej we Wierzbcu.   

9. W dniu 21 września br zawarta została umowa dofinansowania projektu pn „Telemost do 

komunikacji i współpracy Bruntál - Prudnik”  w którym liderem jest miasto Bruntal a 

partnerami Gmina Prudnik oraz Powiat Prudnicki. 

Projekt ten uzyskał dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu 

Współpracy Transgranicznej INTERREG V-A Republika Czeska – Polska na lata 2014-2020. 

Planowany do wdrożenia projekt swoim zakresem rzeczowym w odniesieniu do Gminy 

Prudnik dotyczyć będzie zakupu sprzętu konferencyjnego audio-video wraz z wózkiem 

montażowym, systemem mikrofonów bezprzewodowych oraz zakup wyposażenia (stołów 

oraz krzeseł) sali w której możliwa będzie organizacja efektywnych wideokonferencji.  

W odniesieniu do Gminy Prudnik wartość projektu wynosi 27 764,59 euro przy jego wsparciu 

pozyskaną dotacją w wysokości 85% kosztów kwalifikowanych w kwocie  23 599,90 euro. 

Zgodnie z zawarta umową dofinansowania projekt zostanie zrealizowany zostanie w terminie 

do końca stycznia 2022 r. 

10. Zgodnie z planem budżetu Gminy Prudnik na 2021 rok ogłoszono i rozstrzygnięto 

przetargi na realizację następujących zadań: 

1) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na  modernizację drogi gminnej w Prudniku przy  

ul.  Poniatowskiego. Umowę zawarto z Przedsiębiorstwem Robót Drogowych „Prószków” 

Sp. z o. o. z Folwarku. Kwota umowy 180 000,00 zł. 

2) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego. 

Zawarto umowę z Bankiem Spółdzielczym w Prudniku. Kwota umowy 2 325 000 zł. 

3) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na przebudowę przejść dla pieszych w formule: 

zaprojektuj i wybuduj. Zawarto umowy z ELTRIX Dariusz Iżycki, Jerzy Dźwigała Sp. jawna 

z Nysy: 

część I - Przebudowa dwóch przejść dla pieszych ul. Piastowskiej w Prudniku w obrębie  

skrzyżowania z ul. Plac Wolności – Kwota umowy 99 876,00 zł 

część II - Przebudowa dwóch przejść dla pieszych ul. Piastowskiej w Prudniku w obrębie   

skrzyżowania z ul. Kopernika – Kwota umowy 99 876,00 zł. 

4) Ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na budowę dworca autobusowego w Prudniku. 

Zawarto  umowę z Zakładem Techniczno-Budowlanym POLBAU Sp. z o.o. z Opola. Kwota 

umowy 8 898 429,76 zł. 

5) ogłoszono przetarg i otwarto oferty w przetargu na przebudowę drogi nr 107374 O ul. 

Nowej w Łące Prudnickiej w formule: zaprojektuj i wybuduj. Trwa procedura sprawdzania 

ofert. 

6) ogłoszono przetarg na nadzór inwestorski nad robotami dworca autobusowego. Otwarcie 

ofert odbędzie się 29.09.2021 r. 

11. W ostatni weekend sierpnia (28-29.08) Agencja Sportu i Promocji w Prudniku 

zorganizowała w Parku Miejskim wydarzenie pn. "Piknik Rodzinny na zakończenie wakacji". 

Celem przedsięwzięcia była popularyzacja zdrowego stylu życia oraz promowanie wśród 
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mieszkańców aktywnych form spędzania wolnego czasu. Organizacja pikniku została wsparta 

przez środki z Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

dla Gminy Prudnik na rok 2021. 

W ramach wydarzenia w przestrzeni prudnickiego Parku Miejskiego wydzielonych zostało 

kilka stref, w których realizowano poszczególne działania: 

1) strefa animacji dla najmłodszych: 

- przeprowadzono warsztaty z kreatywnego spędzania wolnego czasu, 

2) pokazy pierwszej pomocy - zrealizowane przez KP PSP w Prudniku oraz OSP w Łące 

Prudnickiej. Każdy uczestnik pikniku mógł nauczyć się jak prawidłowo wykonać resuscytację, 

jak obsługiwać AED, jak sprawdzić funkcje życiowe. 

3) dogoterapia – zajęcia terapeutyczno-motywacyjne z psami, wspierające leczenie ciała i 

umysłu.  

4) warsztaty kulinarne – prowadzone przez wykwalifikowanych instruktorów (Zespół Szkół 

Rolniczych) zajęcia z gotowania oraz przygotowania zdrowych posiłków, składające się z 

części teoretycznej, praktycznej oraz degustacji.  

5) rodzinna terenowa gra parkowa - propozycja dla miłośników zagadek. Każdy z 

uczestników otrzymał wydrukowaną mapę oraz listę 10 zadań do wykonania. Ich prawidłowe 

rozwiązanie było gwarancją otrzymania nagrody. W zabawie terenowej wzięło udział ponad 

200 uczestników. 

6) strefa boisk - na terenie parkowego kompleksu sportowego "Orlik" instruktorzy sportu 

Agencji Sportu i Promocji  przez cały dzień prowadzili gry i zabawy sportowe dla 

uczestników wydarzenia. 

Odbyły się m.in.: konkursy rzutów do kosza oraz strzelania rzutów karnych, a także dwubój 

rodzinny. Zorganizowano również miasteczko lekkoatletyczne dla dzieci, a w jego ramach 

konkurencje: rzut oszczepem, rzut dyskiem, bieg przez płotki, skok w dal i inne, prowadzone 

przez trenera i profesjonalnych zawodników. 

Uczestnicy zmagań sportowych otrzymywali nagrody w postaci okolicznościowych pucharów 

i medali. W organizację pikniku włączyła się także Komenda Powiatowa Policji w Prudniku, 

która dla najmłodszych uczestników pikniku udostępniła miasteczko ruchu drogowego. 

Wydarzenie spotkało się z bardzo dużym zainteresowaniem mieszkańców, brały w nim udział 

całe rodziny. 

12. W sobotę 4 września br. na kortach tenisowych w Parku Miejskim odbywał się deblowy 

turniej tenisa ziemnego dla amatorów. W zawodach wzięło udział 8 par deblowych (zgodnie z 

aktualnie obowiązującymi wytycznymi, zawartymi w rozporządzeniu Rady Ministrów w 

sprawie ustanowienia określonych ograniczeń, nakazów i zakazów w związku z wystąpieniem 

stanu epidemii COVID-19). Zawodnicy pochodzili z terenu Gminy Prudnik oraz z Głogówka. 

Mecze rozegrano systemem "każdy z każdym", do dwóch wygranych setów. Zawody 

przebiegły przy dobrej pogodzie, w sportowej atmosferze. Wszyscy uczestnicy otrzymali 

gadżety promocyjne Gminy Prudnik, a najlepszych dodatkowo nagrodzono pamiątkowymi 

pucharami i dyplomami. 

W sobotę 4 września br. w hali Kompleksu Sportowego Sójka (ul. Podgórna 7) zawodnicy 

zrzeszeni w klubach z Polski i Czech rywalizowali w Międzynarodowym Turnieju Tenisa 

Stołowego. Równolegle zawodnicy-amatorzy mieli możliwość rozgrywania spotkań we 

własnym gronie. 

W Międzynarodowym Turnieju Tenisa Stołowego wzięło udział 20 zawodników, 

zrzeszonych w klubach z Polski i Czech. Zawody odbywały się z uwzględnieniem zasad 

bezpieczeństwa związanych z wystąpieniem stanu epidemii COVID-19. Zawodnicy otrzymali 

gadżety promocyjne, a dla najlepszych przygotowano puchary i medale. Dodatkowo, w 

ramach projektu uczestnicy zawodów mieli zapewniony catering i transport. 

Wydarzenie odbyło się w ramach realizacji projektu pn. "Sportowe Pogranicze", 
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realizowanego przez ASIP za pośrednictwem Euroregion Pradziad, współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

"Przekraczamy granice". 

13. W środę 8 września br. na stadionie sportowym przy ul. Włoskiej w Prudniku odbył się 

Międzynarodowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar Burmistrza Prudnika. W zawodach 

rywalizowało 6 zespołów, złożonych z zawodników szkół podstawowych (chłopcy z rocznika 

2011 i młodszych). 

Ze strony czeskiej gościliśmy drużynę FC Slavoj Olympia Bruntal, a stronę polską 

reprezentowali: UKS Hattrick Głuchołazy, dwie drużyny Stowarzyszenia Sportowego 

"Piątka" (1 i 2), oraz zespoły "Spiders" Krapkowice i LUKS RB Głogówek. 

Dla uczestników przygotowano pamiątkowe medale oraz upominki - gadżety promocyjne 

Gminy Prudnik, a także zapewniono im catering i transport. Najlepsze drużyny otrzymały 

medale i puchary. 

Międzynarodowy Turniej piłki nożnej o Puchar Burmistrz Prudnika był kolejną z serii imprez 

zorganizowanych w ramach realizacji przez ASIP za pośrednictwem Euroregion Pradziad 

projektu pn. "Sportowe Pogranicze", współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa "Przekraczamy granice". 

14. W dniach 28 sierpnia br. oraz 4 i 25 września br. w hali Kompleksu Sportowego Sójka (ul. 

Podgórna 7) odbywały się 8, 9 i 10 spotkanie w ramach cyklu "Polsko-Czeska Liga Curlingu", 

z udziałem 4-osobowych drużyn z Polski i Czech. 

Rozgrywki w ramach Ligi miały na celu propagowanie aktywnego trybu życia i podnoszenie 

sprawności fizycznej w okresie letnim, a także zapewnienie rekreacji mieszkańców gminy 

Prudnik i okolic, w tym również naszych czeskich sąsiadów. Łącznie od 19 czerwca do 25 

września br. w ramach Ligi odbyło się 10 spotkań. 

Dziesiąta kolejka Ligi Curlingu (sobota, 25 września br.) była jednocześnie finałem całego 

cyklu oraz podsumowaniem zmagań zawodników. 

Rozgrywki "Polsko-Czeskiej Ligi Curlingu" zostały zorganizowane przez ASIP w ramach 

projektu realizowanego za pośrednictwem Euroregion Pradziad, współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

"Przekraczamy granice". 

15. W niedzielę 12 września br., z okazji ogłoszenia beatyfikacji kardynała Stefana 

Wyszyńskiego, przy Grocie Lurdzkiej w Sanktuarium św. Józefa w Prudniku-Lesie, we 

współpracy z Prudnickim Ośrodkiem Kultury zorganizowany został koncert "SKRAWEK 

NIEBA". 

W koncercie wystąpili: 

- Dziecięce i Młodzieżowe Studio Piosenki Prudnickiego Ośrodka Kultury, 

- Ygor Przebindowski Trio, 

- gwiazda wieczoru: STANISŁAW SOYKA KWINTET. 

Wydarzenie było częścią projektu "Śladami Prymasa Tysiąclecia", realizowanego przez ASIP 

za pośrednictwem Euroregionu Pradziad i współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa "Przekraczamy granice". 

16. Rokrocznie od 2014 r. we wrześniu organizowany jest kolarski Memoriał im. Stanisława 

Szozdy, mający na celu upamiętnienie osoby i dokonań tego wybitnego prudnickiego 

sportowca, a także promocję kolarstwa. Memoriał corocznie objęty jest Patronatem 

Honorowym, m.in. Ministerstwa Sportu i Turystyki, Polskiego Związku Kolarskiego, 

Wojewody Opolskiego i Marszałka Województwa Opolskiego. 

Tegoroczna, 8. edycja Memoriału, miała miejsce w niedzielę 19 września. Po raz kolejny 

wydarzenie miało wysoką rangę sportową, będąc jednocześnie Finałem Mistrzostw Polski w 

Kryteriach Ulicznych. 

Na starcie tegorocznej edycji nie zabrakło zawodniczek i zawodników profesjonalnych grup 
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kolarskich, jak m.in.: MAT ATOM DEWELOPER Wrocław, TKK "PACIFIC" NESTLE 

FITNESS Toruń, KK TARNOVIA Tarnowo Podgórne, TC CHROBRY SCOTT Głogów, 

UKS AVATAR (woj. Śląskie), KKS Gostyń, UKS FENIKS Rydułtowy, LKKS Górnik 

Wałbrzych, LUKS TRÓJKA Piaseczno. 

Na trasie mogliśmy oglądać najmłodszych miłośników kolarstwa w Paradzie Rowerowej w 

której wzięło udział 100 dzieci dla których przygotowano żółte koszulki lidera, medale oraz 

pakiety startowe. Najmłodsi uczestnicy mieli do pokonania 1600 metrów. Następnie odbyła 

się rywalizacja uczniów szkół podstawowych oraz szkółek kolarskich, m.in. z Olesna, 

Kluczborka, Mszany, Żegiestowa, Białej. Odbył się również wyścig zawodników z kategorii 

"Cyklosport/Masters/Amatorzy" następnie wyruszyli kolarze z licencją żak, żakini, juniorki, 

juniorzy, elita kobiet i mężczyzn. 

Wydarzenie było relacjonowane na żywo w telewizji i radio, oraz mediach internetowych. 

Patronat medialny nad 8. Memoriałem im. Stanisława Szozdy objęły redakcje: 

TVP3 Opole, Radio Opole, Radio Park FM, Radio Doxa, Nowa Trybuna Opolska NTO, 

Tygodnik Prudnicki / terazprudnik.pl, Prudnik24.pl, Nowiny Nyskie, Tygodnik Ziemi 

Opolskiej, Tygodnik Krapkowicki. 

Memoriał jest wydarzeniem skierowanym nie tylko do zawodników klubów i szkółek 

kolarskich, oraz osób czynnie uprawiających tę dyscyplinę. Poza zawodami sportowymi 

przygotowywanych zostało wiele atrakcji, z myślą o kibicach i gościach tego wydarzenia. 

Z myślą o najmłodszych zorganizowana została rodzinna gra terenowa pod hasłem "zabaw się 

w Tajnego Agenta i uratuj Memoriał". Dorośli natomiast mieli możliwość udziału w 

konkursie wiedzy o kolarstwie i karierze Stanisława Szozdy, w którym prawidłowe 

odpowiedzi nagradzano. Ponadto w Muzeum Ziemi Prudnickiej zwiedzić można było 

ekspozycję stałą, poświęconą Stanisławowi Szoździe. 

Pozostałe atrakcje podczas 8. edycji Memoriału, to: 

- darmowy coctailbike, 

- pokaz monocykli, 

- darmowe dmuchańce i animacje dla dzieci, 

- miasteczko rowerowe przygotowane przez Komendę Powiatową Policji w Prudniku, 

- warsztaty kulinarne "Moje małe kulinaria", 

- degustacja potraw regionalnych przygotowanych przez Koła Gospodyń Wiejskich z Łąki 

Prudnickiej i Szybowic, 

- zdobienie rowerów. 

Strefa rekreacji została wsparta ze środków Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2021. 

Jak co roku, organizację Memoriału im. Stanisława Szozdy wspomogły jednostki 

organizacyjne Gminy Prudnik: 

- Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Prudniku ufundował nagrody na paradę rowerową dla 

dzieci; 

- Zakład Usług Komunalnych w Prudniku - pomoc w zabezpieczeniu organizacyjnym 

wydarzenia; 

- ZEC Prudnik - Zakład Energetyki Cieplnej Prudnik - wsparcie finansowe wydarzenia; 

- Straż Miejska w Prudniku - zabezpieczenie organizacyjne wydarzenia; 

- Prudnicki Ośrodek Kultury. 

Współpraca z policją, OSP, PCM S.A. 

- Komenda Powiatowa Policji w Prudniku - organizacja zabezpieczenia technicznego 

wydarzenia oraz udostępnienie Mieszkańcom stoiska promocyjnego wraz z miasteczkiem 

rowerowym; 

- Prudnickie Centrum Medyczne S.A. - organizacja zabezpieczenia medycznego podczas 

wydarzenia; 
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- jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Prudnik - zabezpieczenie 

organizacyjne wydarzenia. 

Organizacja wydarzenia nie byłaby możliwa bez wsparcia finansowego partnerów. 

Przekazane przez nich środki zostały przeznaczone na: 

- zakup talonów i nagród dla uczestników Memoriału oraz nagród na paradę rowerową dla 

dzieci, 

- przekazanie napojów/żywności dla uczestników imprezy i osób zaangażowanych w 

organizację, 

- zabezpieczenie techniczne imprezy, 

- zabezpieczenie organizacyjne, 

- wykonanie materiałów promocyjnych - m.in. plakaty, dyplomy, zaproszenia, materiały 

informacyjne, plansza gry terenowej i inne. 

Organizację 8. Memoriału im. Stanisława Szozdy wsparli finansowo: 

ZWiK Prudnik, ZEC w Prudniku, ButyButy.pl - Hollybut, POSNET, PSB Merkury Mrówka, 

Bardusch Polska S.A., Diversa, Happy Day - Agencja ślubno-eventowa, DRUKARNIA 

PRUDNIK drukprudnik.pl, ATP Lew-Trans Prudnik, Kuźnia Fryzjerstwa Marcin Kosek, 

Ustronianka Sp, z o.o., Toyota SZIC Opole, KorKam Lubrza, Firma Budowlana Badura, 

Sklep "Fajny" Krzysztof Szablowski, Lodziarnia Tessoni. Za okazałe wsparcie serdecznie 

dziękujemy. 

Ogromne podziękowania należą się również pracownikom Agencji Sportu i Promocji w 

Prudniku za kreatywne podejście do organizacji kolejnej edycji memoriału. 

17. W ramach realizowanego przez ASIP za pośrednictwem Euroregionu Pradziad projektu 

pn. "Śladami Prymasa Tysiąclecia", zaplanowano również organizację Półmaratonu 

Górskiego - Prudnickiego Biegu Prymasowskiego. 

Wydarzenie odbędzie się w sobotę 9 października br., na terenie Prudnickiego Lasu. Start 

oraz meta będą usytuowane na błoniach przy Sanktuarium Św. Józefa. 

Trasa biegu - o długości 21 km - będzie prowadzić szlakiem czarnym (trasa Nordic Walking) 

i stanowi łączną długość dwóch jego pętli. Poprowadzi ona: z Sanktuarium św. Józefa na 

Kozią Górę, a następnie obok Chocimia, przez Górę Okopową, w kierunku lasu w Dębowcu, 

na Górę Długotę i ponownie terenami leśnymi na Świętą Górę i do Klasztorku. 

Uczestnikom (ustalono limit na 300 osób) organizatorzy zapewnią zabezpieczenie medyczne i 

punkty odżywcze na trasie biegu, oraz posiłek regeneracyjny i medal dla każdego uczestnika 

na mecie. Najlepsi otrzymają dodatkowo  puchary (przewidziano klasyfikacje kobiet i 

mężczyzn, a także klasyfikację w pięciu kategoriach wiekowych). 

Zapisy elektroniczne odbywają się do 30 września, natomiast jeżeli ktoś chciałby się dopisać, 

będzie miał taką możliwość w dniu zawodów. 

Niezbędnych informacji w tym zakresie udzieli Agencja Sportu i Promocji w Prudniku. 

18. W dniu 8 września w Olszowej odbyło się Walne Zebranie Członków Opolskiej 

Regionalnej Organizacji Turystycznej. Zgodnie z upoważnieniem Burmistrza Prudnika – 

Małgorzata Halek – Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku reprezentowała gminę 

Prudnik wraz z prawem do głosu. Zebranie przebiegło zgodnie z przyjętym porządkiem obrad, 

w którym został podsumowany rok 2020 oraz zaprezentowano działania na rok 2021. 

Dyrektor ASiP zwróciła szczególną uwagę na działania promocyjne prowadzone przez OROT, 

a dotyczące bezpośrednio gminy Prudnik. Plan na 2021 rok został poparty, jednocześnie 

liczymy na promocję gminy Prudnik w większym zakresie działań. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnośnie przedstawionej informacji? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień stwierdziła, że ze sprawozdania wynika, iż praca jest 

systematyczna i dzieje się naprawdę dużo. Odniosła się do informacji dotyczącej 200 

mieszkań, na które mieszkańcy bardzo czekają. Zapytała czy będzie jakaś pula mieszkań 



13 

 

przeznaczonych dla specjalistów wysokiej klasy, np. dla lekarzy, o których Gmina tak zabiega? 

Czy wymienione przez Burmistrza punkty są wstępem do regulaminu według którego 

mieszkania będą przydzielane?  

Burmistrz wyjaśnił, że z jednej strony jest SIM, gdzie jeszcze regulamin przydzielania nie 

jest ustalony – jego zasady będą ustalane i konsultowane w ramach komisji. Jeśli chodzi o 

limity przedstawione w sprawozdaniu – dotyczą one tylko pierwszego bloku, który powstaje 

w ramach TBS, który również może korzystać ze wsparcia rządowego. Są to dwa niezależne 

podmioty, które będą działać na terenie Prudnika i w obydwu podmiotach będzie można dojść 

do własności jeżeli chodzi o mieszkania. Pierwszeństwo w otrzymaniu mieszkania będą miały 

osoby z grup konkretnie wymienionych. Jeśli natomiast nie znajdą się takie osoby wówczas 

mieszkania będą mogły otrzymać osoby spoza tych grup. 

Radna Zofia Zeprzałka -Krzemień odniosła się również do informacji związanej z 

dworcem PKS. Wyraziła radość, że temat ten zaczyna nabierać kształtów. Odniosła się jednak 

również do dworca PKP. Stwierdziła, że jest to miejsce niezwykle potrzebne podróżnym, 

jednak stanowi dużą bolączkę dla gminy. Przypomniała jak sprawa wyglądała już w 

poprzedniej kadencji. Kiedyś pisała interpelacje również do dyrekcji w Kędzierzynie, który 

jedyne co mógł zaoferować to posprzątanie dworca i uporządkowanie jego otoczenia. 

Oznajmiła, że bardzo kibicuje sprawie, gdyż chciałoby się mieć miejsce, z którego korzysta 

się z przyjemnością. Podziękowała burmistrzowi za zaangażowanie w tej kwestii i życzyła 

powodzenia w realizacji założeń związanych ze sprawą.  

Burmistrz oznajmił, że od samego początku zabiega o to, aby zainteresować władze PKP 

remontem dworca. Z informacji wynika, że są chęci jego remontu, ale dopiero w nowej 

perspektywie. Dodał, że w ostatnim czasie wylał się hejt na jego osobę w wyniku spotkania z 

Pawłem Kukizem. Burmistrz wyjaśnił, że spotkanie nie miało charakteru koleżeńskiego, a 

rozmowy będzie przeprowadzał z każdym, kto będzie wpierał lobbowanie działań dla dobra 

gminy. Grzegorz Zawiślak oznajmił, że na dzień dzisiejszy dworzec potrzebuje poczekalni i 

toalety. Pytanie co miałoby się mieścić w dalszej części PKP. Oznajmił, że jeśli są jakieś 

sugestie zarówno ze strony radnych jak i mieszkańców t chętnie wysłucha i przekaże. Trzeba 

mieć na uwadze to, że budynek dworca PKP jest ogromny i jego utrzymanie będzie 

generować niemałe koszty zarówno remontu jak i później utrzymania. Dlatego też władze 

PKP nie pałają się do tego, aby takie budynki remontować. Burmistrz dodał jeszcze, że nigdy 

nie można odrzucać pomocnej dłoni i każdy kto chce pomóc Prudnikowi będzie zawsze mile 

widziany. Ważne jest, aby być otwartym dla ludzi wspierających. 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał w jaki sposób Gmina planuje pokazanie faktu, że 

patronem miasta i gminy został Kardynał Stefan Wyszyński? Oznajmił, że same zapiski w 

dokumentach i gazetkach promocyjnych niewiele dadzą. A w związku z tym, że starania o 

objęcie patronatu trwały dość długi czas warto byłoby to w jakiś sposób uświetnić. Tu 

zasugerował, że w planach zagospodarowania ronda od strony Nysy można by ująć wzmiankę 

o tym, że Kardynał jest dla nas znamienną osobą, widoczną dla każdego wjeżdżającego do 

Prudnika.  

Burmistrz oznajmił, że fakt objęcia przez Kardynała Wyszyńskiego patronatu nad miastem 

już bardzo dużo Prudnikowi dało. O Prudniku mówi się więcej, powstaną realizacje z 

wszystkich wydarzeń, które odbyły się w Prudniku w związku z rokiem prymasowskim. 

Wydarzenia te były zarejestrowane w formie autowizualnej, co da promocję na dłuższy czas. 

Będą one transmitowane w telewizji Polonia, która ma ogromny zasięg. Odnośnie propozycji 

radnego Burmistrz wyraził zdanie, że można pomyśleć o bilbordzie lub stałej ekspozycji. 

Dodał jednak, że trzeba mieć świadomość, że w Prudniku są również oponenci tego 

wydarzenia i nie wszystkim przypadło to do gustu. Jeśli rada zadecyduje, że wniosek radnego 

zostanie zaakceptowany to wówczas Burmistrz jako wykonawca zrealizuje pomysł.  

Radny Tomasz Wisła odnośnie informacji dotyczącej rozstrzygnięcia przetargu na  
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przebudowę dworca PKS zapytał czy znany jest termin rozpoczęcia realizacji inwestycji oraz 

przypuszczalny termin jej zakończenia? W nawiązaniu do wypowiedzi radnego Zbigniewa 

Kosińskiego zaproponował, aby stworzyć ścieżkę pieszą biegnącą od dworca PKS, przez park 

miejski, ulicę Poniatowskiego, po Klasztorek, na trasie której można by umieścić rozmaite 

informacje na temat życia i historii Kardynała. 

Burmistrz odnośnie terminu rozpoczęcia prac oznajmił, że rozpoczną się one na dniach. 

Wnet zostanie przekazany plac budowy, już w październiku powinno zacząć się coś dziać. 

Zakończenie prac planowane jest na listopad przyszłego roku. Burmistrz dodał, że będzie 

starał się pozyskać wsparcie finansowane na ten cel z Nowego Ładu. Odnośnie trasy 

związanej z osobą Kardynała Stefana Wyszyńskiego Burmistrz uznał, że jest to bardzo fajny 

pomysł, który na pewno zostanie przeanalizowany w większym gronie. Burmistrz 

przypomniał o realizacji szlaku myśli Kardynała Stefana Wyszyńskiego, w który włączonych 

będzie 5 miejscowości związanych z uwięzieniem, a mianowicie: Stoczek,  Komańcza, 

Prudnik, Warszawa oraz Rywałd.  

Radny Tomasz Wisła zapytał gdzie będzie odbywać się przetransportowywanie wszystkich 

osób podróżujących autobusami.  

Burmistrz poinformował, że wsiadanie i wysiadanie będzie się odbywało na Placu Wolności, 

gdzie zostanie zmieniona organizacja ruchu. Na ulicy dojazdowej wprowadzony zostanie 

zakaz parkowania, co niestety będzie się wiązać z utrudnieniami dla mieszkańców. Jednak jak 

dodał Burmistrz nie można wyrzucić dworca poza centrum, gdyż dojazd do szkół jest bardzo 

istotny, a przeniesienie dworca bardzo by go utrudniało.  

Radny Josel Czerniak wyraził zdanie, że informacja z działalności burmistrza powinna być 

przekazywana radnym wraz z materiałami na sesję, aby był czas na zapoznanie się z nimi i 

przeanalizowanie. Zawnioskował, aby przed kolejną sesją informacja taka została przekazana 

na piśmie.  

Burmistrz oznajmił, że nie ma takiej możliwości, aby informacja została przekazywana 

szybciej niż w dniu sesji, ponieważ jest ona pisana na bieżąco przez kilka dni, informacje 

napływają również od naczelników i kierowników jednostek, więc gotowa jest ona 

najczęściej w dzień sesji. Wówczas informacje są również najbardziej bieżące. Informacja jest 

czytana w trakcie sesji i każdy może się do niej odnieść. Burmistrz raz jeszcze podkreślił, że 

wcześniejsze przekazanie sprawozdania jest niemożliwe ze względów technicznych. 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że informacja Burmistrza, którą otrzymują radni 

powinna być podpisana, gdyż nie ma pewności czy faktycznie jest to materiał napisany przez 

burmistrza. 

Burmistrz stwierdził, że sugestia radnego jest dziwna, gdyż informacja odczytywana jest 

publicznie i jako burmistrz bierze odpowiedzialność za jej treść. Gdyby tekst był tylko 

umieszczany w formie papierowej to mógłby budzić wątpliwości, jednak w momencie gdy 

jest odczytywany jego prawdziwość nie powinna budzić wątpliwości. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2020: 
1) z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 866) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecnego na posiedzeniu Komendanta Straży 

Miejskiej Naczelnika Wydziału Mirosława Banasia. Poinformowała, że radni pozytywnie 

zaopiniowali przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radny Paweł Licznar stwierdził, iż rozumie, że rok 2020 był trudnym rokiem dla Straży 

Miejskiej. Był to rok, w którym przeprowadzona została ogromna liczba kontroli związanych 

z kwarantannami, jednak pewne działania mają swoje konsekwencje. W 2019 Straż Miejska 

wystawiła mandaty z tytułu wywozu nieczystości na kwotę 62 000 zł, co przełożyło się na-
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stępnie na wzrost dochodów z tytułu wywozu nieczystości przez ZWiK aż o 90 000 zł. Podję-

te zostały realne działania przez Straż, co przełożyło się na zwiększoną liczbę wywozu nie-

czystości przez ZWiK. Poprawił się tym samym stan bezpieczeństwa ochrony środowiska. A 

w dalszej kolejności zauważyć można w miejscowościach wiejskich jak mieszkańcy wymie-

niają szamba na biologiczne oczyszczalnie ścieków. W roku 2020 kwota za nałożone mandaty 

wyniosła jedyne 2 250 zł. Radny oznajmił, że nie jest zwolennikiem karania, jednak w mo-

mencie gdy do społeczeństwa nie dochodzą zwykłe komunikaty to należy nakładać kary. W 

dalszej konsekwencji ma to pozytywny oddźwięk dla społeczeństwa.  

Burmistrz oznajmił, że jeżeli chodzi o akcje przeprowadzoną w 2019 roku dała ona bardzo 

duży efekt. Oczywiście nie obeszło się do bez fali hejtu, który został wylany na włodarzy. 

Burmistrz powtórzył, że efekt faktycznie jest widoczny, jednak obrany został inny kierunek, a 

mianowicie skanalizowanie całej gminy. W 2020 roku oraz w 2021 roku nie było kontroli. 

Przyczyną był covid. Kontrola taka wiąże się z wchodzeniem do domów, co po pierwsze na-

rażałoby strażników, a po drugie sami strażnicy mogliby stanowić źródło zakażeń. Interwen-

cje odbywają się tylko po zgłoszeniach indywidualnych osób. Jeżeli ktoś ma podejrzenie od-

nośnie osób w swoim otoczeniu to należy to zgłaszać. Nie można się bać, ale brać odpowie-

dzialność za czystość powietrza i otoczenia oraz ochronę środowiska. 

Radny Paweł Licznar odnośnie czystości powietrza oznajmił, że również należy zwracać na 

to większą uwagę: apelować do społeczeństwa oraz podejmować kontrolę palenisk przez 

Straż Miejską. Radny dodał, że dąży do zwracania uwagi na to, czy przy stanowiskach śmie-

ciowych nie dochodzi do nieprawidłowości w postaci złej segregacji śmieci. Oznajmił, że 

liczy na to, iż osoby, które celowo źle segregują odpady zostaną odnalezione i odpowiednio 

wyedukowane. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zapytał czy podczas pracy Straży Miejskiej zdarzają 

się zgłoszenia fałszywe? 

Komendant Straży Miejskiej Mirosław Banaś poinformował, że fałszywych zgłoszeń na 

szczęście nie było. Zdarzają się zgłoszenia o mniejszej randze, gdy komuś coś przeszkadza, 

co również jest uciążliwe, jednak Strażnicy wyjeżdżają do wszystkich zgłoszeń, nawet tych 

najbardziej kontrowersyjnych.  

Radny Tomasz Wisła zapytał jak należy postępować, zgodnie z procedurami, w przypadku 

potrącenia psa w godzinach wieczornych? Komu należy zgłosić ten fakt? Na jaki numer 

dzwonić? 

Komendant Straży Miejskiej Mirosław Banaś oznajmił, że 24h/dobę funkcjonuje numer 

alarmowy burmistrza związany z sytuacjami kryzysowymi. Wówczas dyżurny Burmistrza 

przyjmuje takie zgłoszenie, udaje się na miejsce, po czym zawiadamia lekarza weterynarii, z 

którym gmina ma podpisaną umowę i to lekarz decyduje o tym co dalej. Jeśli zwierzę jest 

ranne to wówczas zabiera je do lecznicy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 866. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 866).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowana informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

2) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej i 

zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 867 ) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecnego na posiedzeniu Zastępcę 

Komendanta Powiatowego PSP Tomasza Protasia. 

Poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień podziękowała w pierwszej kolejności wszystkim 

służbom za oddaną pracę. Zapytała Zastępcę Komendanta Straży Pożarnej jak Prudnik 

zabezpieczony jest na ewentualność powodzi? Jakim sprzętem dysponuje Straż na wypadek 

takiego kataklizmu? 

Zastępca Komendanta Tomasz Protaś oznajmił, że Straż Pożarna dysponuje podstawowym 

sprzętem, który jest wymagana w działaniach związanych z powodzią, czyli posiada łodzie, 

desko-sanie wodno-lądowe, oraz przeszkoloną ekipę w tym zakresie. Na naszym terenie przy 

rodzaju i działalności wody, która przy powodzi się pojawia użycie sprzętu do pływania, w 

przeszło 90% przypadkach niestety nie udaje się, ponieważ mamy wody szybko płynące i tym 

samym niebezpieczne. Zastępca dodał, że działania Straży z tym zakresie opierają się głównie 

na przeciwdziałaniu zalaniu wodą, na układaniu zapór z worków, ewentualnie na ewakuacji 

ludzi, którzy w danym momencie tego potrzebują. Działania te są realizowane wspólnie z 

Ochotniczą Strażą Pożarną oraz jednostkami gminnymi podległymi samorządom. Zastępca 

Komendanta dodał, że Gmina Prudnik jest w tej komfortowej sytuacji, że cieki wodne 

znajdujące się na jej terenie, czyli Złoty Potok, są w znacznym stopniu hamowane przez tamę 

w Jarnołtówku. Gorsza sytuacja jest np. w Gminie Głogówek, gdzie górska rzeka Osobłoga 

spływa bez możliwości regulacji jej biegu. Komendant poinformował ponadto, że poza 

działaniami zapobiegającymi Straż zajmuje się innymi zadaniami, takie jak czyszczenie 

piwnic, czy też wypompowywanie z nich wody. Następuje to w miarę kolejności zgłoszeń lub 

też wielkości potrzeb mieszkańców. Zastępca Komendanta oznajmił, że Straż korzystać może 

nie tylko ze swoich zasobów, ale w sytuacjach trudnych również z krajowego systemu 

ratowniczo-gaśniczego, który działa zarówno na terenie województwa jak i na terenie całego 

kraju. 

Burmistrz w uzupełnianiu wypowiedzi oznajmił, że rozmawiał z Dyrektor Wód Polskich. 

Zasygnalizował konieczność zamontowania elektronicznego wodowskazu na tamie w 

Jarnołtówku po to, aby w sposób bezpośredni móc dostawać informacje o zagrożeniach, które 

tam się generują. Taki wodowskaz jest na ulicy Wiejskiej w Prudniku, który pokazuje stan 

zagrożenia powodziowego . 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał jakie działania zostały podjęte w związku z podtopieniami, 

które miały miejsce w Niemysłowicach, w celu zmniejszenia przepływu pod przepustem pod 

woda krajową. 

Burmistrz oznajmił, że radny dostanie taką informację na piśmie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 867. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 867 ).  

https://www.gov.pl/web/kppsp-prudnik/st-bryg-mgr-inz-tomasz-protas2
https://www.gov.pl/web/kppsp-prudnik/st-bryg-mgr-inz-tomasz-protas2
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowana informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

3) Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie 

Prudnik (druk nr 868) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali 

przedstawioną informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radny Andrzej Gajewski korzystając z okazji podziękował za przychylność w ostatnim 

czasie i zakupie dwóch samochodów do Moszczanki i Szybowic.  

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur podziękował Ochotniczym Strażom Pożarnym 

za oddanie i poświecenie w celu zapewnienia bezpieczeństwa na terenie Gminy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 868. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń 

pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 868).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowana informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

4) Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego (druk nr 869) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała obecnego na posiedzeniu Zastępcę 

Komendanta Powiatowego Policji Krzysztofa Kociugę. 

Poinformowała, że radni pozytywnie zaopiniowali przedstawioną informację.  

https://www.gov.pl/web/kppsp-prudnik/st-bryg-mgr-inz-tomasz-protas2
https://www.gov.pl/web/kppsp-prudnik/st-bryg-mgr-inz-tomasz-protas2
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Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zapytała w jakiej skali przedstawia się w tej chwili 

zjawisko związane z narkomanią w Prudniku? Dawniej mówiło się, że Prudnik stanowi oazę 

dla narkomanów. Czy w tej chwili jest lepiej? Czy można czuć się bezpiecznie? Drugie 

pytanie dotyczy przestępstw popełnianych na cmentarzu. W poprzednich latach był gang 

cmentarny, który notorycznie dewastował nagrobki. Od pewnego czasu nie słychać takich 

skarg – czyżby osoby odpowiedzialne za te działania znudziły się już tym? Jak wygląda 

sprawa bezpieczeństwa na cmentarzu? 

Zastępca Komendanta Krzysztof Kociuga odnośnie cmentarzy poinformował, że w roku 

2019 nie było żadnych zgłoszeń, w roku 2020 były dwa takie zdarzenia – jedno to zniszczenie 

nagrobka, drugie to kradzież torebki. Na chwilę obecną, czyli w roku 2021 prowadzone są 

dwa postępowania wyjaśniające. Odnośnie środków odurzających Zastępca Komendanta 

oznajmił, że na obecną chwilę nie ma na terenie Prudnika twórców środków odurzających jak 

to było niegdyś. W roku 2019 zatrzymana został mała grupa zajmująca się dilerką na terenie 

Prudnika. Niedawno zatrzymana została również osoba z Prudnika, która powiązana była z 

grupą z Nysy. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 869. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji  Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego (druk nr 869).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowana informacja została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

5) Sanepidu w zakresie stanu sanitarnego Gminy Prudnik (druk nr 870). 

Przewodnicząca Alicja Isalska poinformowała, że Dyrektor Sanepidu Adam Piotrowski nie 

mógł być dzisiaj obecny na posiedzeniu sesji. 

Poprosiła Wiceprzewodniczącego Edwarda Mazura o odczytanie pisma z sanepidu 

skierowanego do Rady Miejskiej.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał pismo.  

/pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

/Przewodnicząca ogłosiła przerwę/ 

/Po przerwie/ 

 

4. Rozpatrzenie informacji: 
1) o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2021 roku (druk nr 871) 
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Wiceprzewodniczący Rady odczytał Uchwałę nr 33-2021 z dnia 17 września 2021 r. Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w nt. opinii o informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

/tekst uchwały stanowi załącznik nr 8/ 

Przewodnicząca oznajmiła, że informacja zawarta w druku nr 871 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

przedstawionych informacji. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o zadanie dot. budowy dworca autobusowego w Prudniku, 

które pod tą nazwę nie występuje w wykazie zadań inwestycyjnych w Gminie Prudnik. Jest 

ono podpięte pod zadanie pod inną nazwą. Zapytał czy fakt różnego nazewnictwa nie będzie 

rodził problemów formalno-prawnych podczas realizacji oraz rozliczaniu zadania w związku 

z podpisaną umową z innymi podmiotami i dotacjami z RPO czy z miast partnerskich? 

Burmistrz oznajmił, że rozliczenie zadania odbywać się będzie na podstawie innych 

dokumentów, a to co jest w budżecie formułowane związane jest z rozliczeniem środków i w 

żaden sposób nie wnikają na rozliczenie całego projektu, który rozliczany jest na innych 

zasadach. Burmistrz dodał ponadto, że zadanie w subregionie może składać się z kilku 

różnych elementów takich jak budowa drogi, czy wymiana źródeł ciepła. Można zadanie to 

nazwać kompleksowo, a można również wyodrębnić etapy i każdy rozliczać osobno. Nazwa 

przetargu i zakres musi być zawarty w projekcie, który był złożony, a projekt wyraźnie mówi 

na co przeznaczone jest dofinansowanie.  

Radny Zygmunt Trojniak podsumował, że w takim razie rozumie, iż problemu z 

rozliczeniem zadania ze środków zewnętrznych nie będzie. Poruszył temat sumy wydatków 

przeznaczonych na inwestycję, która jest objęta kwotą 19 mln 30 tys. złotych, a zrealizowana 

w kwocie 1 mln 670 zł, czyli blisko 9%. Zadał pytanie ile można wydać jeszcze środków w 

ramach inwestycji, bo wydana kwota jest niewielka. Pytanie: jeśli te pieniądze zostaną do 

końca roku to jaki był cel zaciągnięcia kredytu przez gminę w miesiącu wrześniu? 

Skarbnik Wioleta Zator odpowiadając na pytanie odnośnie zaplanowanych wydatków 

majątkowych w kwocie 19 030 713,05 zł i wykonania ich w kwocie 1 672 917 zł, czyli 

procentowo 8,79% szacuje się, że do końca roku uda się wykonać wydatki majątkowe 

inwestycyjne w około 56%. Złożył się na to fakt, że nie udało się sprzedać schroniska w 

Wieszczynie w kwocie 2 mln 300 tys. złotych. Pozostałe inwestycje – wydatki majątkowe są 

w trakcie realizacji. Kwota 9 832 650 zł, która dotyczy wpływu środków po dochodach na 

budowę drogi ul. Działkowa i 4 mln złotych na inwestycję na ul. Tkackiej jeśli nie zostaną 

zrealizowane w tym roku przejdą jako nadwyżka budżetowa na następny rok i wówczas 

zostanie rozdzielona na kolejne lata w Wieloleciu. W tej chwili nie zawyżono sztucznie 

wydatków z tego względu, że nastąpił wpływ tych środków i są one zabezpieczone z budżecie 

i w ten sposób wykazane, że jest wpływ po dochodach i w planie wydatków.  

Radny Zbigniew Kosiński poruszył temat budynku centrum w Niemysłowicach. Zapytał kto 

aktualnie zarządza obiektem? Oznajmił, że jest rozgoryczony tym, że budynkiem nikt na 

dobrą sprawę się nie zajmuje. Zapytał jaki jest plan odnośnie obiektu? Przypomniał, że bardzo 

dużo wysiłku kosztowało mieszkańców, aby budynek wyglądał tak jak wygląda. Ponadto 

aktualnie z obiektu nikt nie korzysta, budynek stoi pusty. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak przypomniał, że obiektem zarządza Prudnicki Ośrodek 

Kultury. Wcześniej gospodarzem obiektu był OSiR. Tak naprawdę nie było wiadomo jakie 

koszty ponosił on w zakresie utrzymania i funkcjonowania obiektu. Odnośnie przyszłości 

obiektu Burmistrz stwierdził, że nie wyobraża sobie, aby miał on zniknąć. Przypomniał, że 

jego największym problemem jest ogrzewanie i termomodernizacja. Budynek na pewno 

wymaga modernizacji w celu dostosowania go do warunków taniej eksploatacji. Burmistrz 

oznajmił, że chce znaleźć środki na ten cel. Najpilniejszym obiektem kwalifikującym się do 
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remontu jest budynek w Mieszkowicach, w którym znajduje się między innymi przedszkole. 

Odnośnie korzystania z sali w Niemysłowicach burmistrz oznajmił, że z tego co wie sala jest 

uczęszczana, nawet bez wiedzy osób zarządzających, ponadto w najbliższym czasie 

planowane jest zorganizowanie tam walnego zgromadzenia członkostw OSP, na które Koło 

Gospodyń będzie przygotowywać posiłek i z tym też nie ma problemu. Sala jest dostępna dla 

osób chcących z niej korzystać.  

Radny Zbigniew Kosiński stwierdził, że może faktycznie tak jest, jednak odbywa się to na 

zasadzie „od imprezy do imprezy”. Zapytał czy jest wykonany protokół z przeglądu, w 

którym stwierdzona jest niepełna szczelność obiektu? 

Burmistrz poinformował, że kwestia ta nie podlega pod przegląd. Należy wykonać bilans 

energetyczny, który wykaże braki. Na tą chwilę gmina nie dysponuje środkami zewnętrznymi 

jeżeli chodzi o dofinansowanie tego typu inwestycji. Gmina musi się do tego przygotować i 

się przygotowuje. Są już wytypowane obiekty, które podlegać będą pod termomodernizację i 

te zadania będą realizowane w ramach pojawiających się środków zewnętrznych. 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poruszyła temat planu finansowego Miejsko Gminnej  

Biblioteki Publicznej, która do końca czerwca bieżącego roku wydała 348 009 zł.  Zapytała 

na co przeznaczone są środki zabezpieczone na drugą połowę roku? Czy zabezpieczona 

kwota jest tylko kwotą na pokrycie kosztów funkcjonowania czy może również na zakup 

książek? 

Skarbik Gminy Wioleta Zator wyjaśniła, że Biblioteka na zakup książek może przeznaczyć 

jeszcze około 18 000 zł.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień podziękowała za wyjaśnienia. Poprosiła również, aby 

korzystając z okazji poinformować mieszkańców o planach odnośnie cmentarza i zapewnić o 

tym, że prace związane z jego remontem są w trakcie realizacji. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że na dniach rozpoczną się prace związane z 

renowacją alejek na części cmentarza. Alejki zostaną wykonane w technologii w jakiej 

funkcjonuje od lat. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 871. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2021 roku (druk nr 871).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik 

oraz o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2021 roku 

została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 9/ 
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2) Przyjęcie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik 

za I półrocze 2021 roku (druk nr 872) 

Przewodnicząca oznajmiła, że informacja zawarta w druku nr 872 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

przedstawionych informacji? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 872. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za 

I półrocze 2021 roku (druk nr 872).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2021 roku (druk nr 872)została przyjęta. 

/Informacja stanowi załącznik nr 10/ 

 

5. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2020-2024 (druk nr 873) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 873 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2020-2024 (druk nr 873).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/800/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2020-2024 została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 874) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 874 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 874).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/801/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2021 rok została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

6. Gospodarowanie mieniem: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej spółce 

pod firmą: Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 875) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 875 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej spółce 

pod firmą: Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 875).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/802/2021 w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 

objęcia udziałów w istniejącej spółce pod firmą: Prudnickie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 876) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 876 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 876).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/803/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 877) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 877 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 877).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 
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Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/804/2021 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 878) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 878 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 878).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/805/2021 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 879) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 879 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

879).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/806/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 880) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 880 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

880).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/807/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 881) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 881 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 881).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/808/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 882) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 882 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 882).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/809/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 883) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 883 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 883).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/810/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19/ 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 884) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 884 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 884).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/811/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 885) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 885 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 885).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/812/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 886) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 886 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 886).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/813/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 887) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 887 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 887).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/814/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 888) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 888 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 888).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/815/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 889) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 889 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 889).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/816/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 890) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 890 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 890).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/817/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 891) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 891 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 891).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/818/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

18) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego przy ul. Włoskiej 10 w 

Prudniku (druk nr 892) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 892 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego przy ul. Włoskiej 10 w 

Prudniku (druk nr 892).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 
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Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/819/2021 w sprawie oddania w najem lokalu 

użytkowego przy ul. Włoskiej 10 w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 893) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 893 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 893).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/820/2021  w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 894) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 894 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 894).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 
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Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/821/2021 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 895) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 895 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 895).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/822/2021 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i 

Moszczanka (druk nr 896) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 896 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka (druk nr 896).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/823/2021  w sprawie przystąpienia do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka 

Prudnicka i Moszczanka została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka w gminie 

Prudnik (druk nr 897) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 897 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka w gminie 

Prudnik (druk nr 897).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/824/2021 w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka 

Prudnicka i Moszczanka w gminie Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 898) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska odczytała projekt uchwały przedłożony przez Komisję 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 898 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 898).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/825/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie 

powołania stałej Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 899) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 899 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 899).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr L/826/2021  w sprawie oddania w najem lokali 

użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku – projekt uchwały zdjęty z porządku 

obrad. 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza – projekt uchwały 

zdjęty z porządku obrad. 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi – projekt uchwały zdjęty z porządku 

obrad. 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 
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1) 83/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela w sprawie konkursu na nazwę Galerii prac 

Hanny Bakuły 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  29 do protokołu/ 

2) 87/2021 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie wykonania wycinki 

zakrzaczonych poboczy w miejscowości Moszczanka 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  30 do protokołu/ 

3) 88/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie opracowania strategii 

zmniejszania produkcji śmieci zmieszanych 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  31 do protokołu/ 

4) 90/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka-Krzemień w sprawie zamontowania 

monitoringu w tunelu pod budynkiem przy ulicy Ratuszowej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  32 do protokołu/ 

5) 91/2021 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie remontu mostu znajdującego się 

w miejscowości Rudziczka 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  33 do protokołu/ 

6) 92/2021 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie wykonania remontu drogi i 

chodnika przy ulicy Filipa Roboty 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  34 do protokołu/ 

7) 93/2021 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie zabezpieczenia środków na 2022 

rok w budżecie Gminy Prudnik na remont ulicy Józefa Wybickiego 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  35 do protokołu/ 

8) 94/2021 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie konserwacji Figury Św. 

Nepomucena w miejscowości Łąka Prudnicka 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  36 do protokołu/ 

9) 95/2021 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie analizy struktury bezrobocia w 

Gminie Prudnik w kontekście poszukujących pracy nauczycieli 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  37 do protokołu/ 

10) 96/2021 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie przeglądu i konserwacji ławek 

w Parku Miejskim w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  38 do protokołu/ 

11) 97/2021 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie odnowienia tablicy 

zawieszonej na budynku przy ulicy Sobieskiego , zawierającej opis legendy związanej z 

postaciami Wawrzka i Wiewióry przy starej, zabytkowej studni 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  39 do protokołu/ 

12) 98/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania kwoty kar z tytułu 

niewłaściwej segregacji odpadów 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  40 do protokołu/ 

13) 99/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania kwot kar i mandatów z 

tytułu zanieczyszczenia powietrza - spalania śmieci, nieszczelnych szamb, zaśmiecania miasta 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  41 do protokołu/ 

14) 100/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara dotycząca posiadanych przez gminę 

procedur i dokumentów w celu rozliczania ulg inwestycyjnych dla rolników 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  42 do protokołu/ 

15) 101/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie ujęcia w budżecie Gminy 

zakupu wag dynamicznych dla samochodów ZUK 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  43 do protokołu/ 

16) 102/2021 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie podania łącznych kosztów 

przeprowadzonych akcji edukacyjnych w zakresie właściwej segregacji śmieci 

/odpowiedź stanowi załącznik nr  44 do protokołu/ 
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9. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała radnych o piśmie dotyczącym 

blokowania wydatków, które wpłynęło do Biura Rady od Burmistrza Prudnika.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał pismo.  

/pismo stanowi załącznik nr   / 

 

Głos zabrał radny Stanisław Mięczakowski, który poprosił o doprecyzowanie terminu 

przekazania budynku po byłym WDK w Łące Prudnickiej na rzecz stowarzyszenia oraz kiedy 

zostaną usunięte ubytki, które powstały podczas zarządzania budynkiem przez ZUK. Pytanie 

determinowane jest tym, że w uchwalonym  funduszu sołeckim 9000 zł przekazane jest na 

Stowarzyszenie Koła Gospodyń Wiejskich oraz na ten budynek i jest ryzyko, że fundusz ten 

przepadnie. Ponadto zapytał czy w związku z odczytanym pismem ma rozumieć, że zadania o 

które wnioskował w swych interpelacjach póki co nie zostaną wykonane? 

Odnośnie blokady Burmistrz wyjaśnił, że dotyczy ona przede wszystkim wydatków 

bieżących. Odnośnie planowych zadań inwestycyjnych Burmistrz zapewnił, że są one 

realizowane. Dodał, że ten rok jest trudnym rokiem dla gminy dlatego zapadła decyzja o 

blokowaniu środków. Odnośnie sposobu przekazania obiektu po byłym WDK burmistrz 

poinformował, że cała formuła jest w trakcie konsultacji. Odnośnie funkcjonalności obiektu 

od początku jasno było mówione, że gmina przekazuje obiekt, a Stowarzyszeniu będzie 

odpowiedzialne za jego utrzymanie, gdyż Gminy na to nie stać. Ponadto z tego co się 

orientuje pieniądze z funduszu sołeckiego miały zostać wydane na zakup opału, więc raczej 

nie ma ryzyka, aby mogły one przepaść.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka odnośnie formy przekazania obiektu dodał, że odbyło się 

spotkanie z Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorotą Szmulik oraz z przedstawicielkami 

Koła Gospodyń Wiejskich z Łąki Prudnickiej. Przedstawione zostały dwie wersje możliwości 

przejęcia budynku po byłym  WDK i panie ze stowarzyszenia miały wrócić z informacją 

zwrotną, która z tych form bardziej im pasuje. Informacja zwrotna nie wróciła jeszcze do 

Naczelnik Wydziału Mienie Gminy. Wiceburmistrz oznajmił, że opcje przejęcia budynku 

mają zostać przedstawione raz jeszcze członkom stowarzyszenia w formie pisemnej i 

wówczas oczekiwać będzie się na taką informację z formie pisemnej.  

Burmistrz dodał jeszcze, że cały czas trwają prace nad tym, aby forma przekazania obiektu 

była korzystna dla wszystkich. 

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się do informacji o zarządzeniu dotyczącym blokowania 

wydatków bieżących. Stwierdził, że wynika z tego, iż dochody bieżące nie pokrywają 

wydatków. Zapytał czy wydatki i dochody były zaplanowane nieprawidłowo? Oraz jaka 

kwota wydatków bieżących nie ma pokrycia w dochodach? 

Burmistrz odpowiedział, że sytuacja z blokowaniem wydatków nie jest sytuacją 

nadzwyczajną. Powtarza się ona systematycznie od wielu lat. W tym roku podjęta została 

decyzja taka jaka musiała zostać podjęta. Na pytanie czy budżet był źle zaplanowany 

Burmistrz odpowiedział, że Regionalna Izba Obrachunkowa nie stwierdziła nieprawidłowości. 

Budżet był zaplanowany zgodnie z prawidłami, zatwierdzony i do tej pory realizowany. 

Jednak budżet to organizm żywy, który w ciągu roku ewoluuje w związku z różnymi 

czynnikami, które mają wpływ na jego kształt. 

Miedzy radnym Zygmuntem Trojniakiem a Burmistrzem wywiązała się rozmowa dotycząca 

planowania budżetu. 
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Po zakończonej rozmowie radny Zygmunt Trojniak raz jeszcze zapytał o jakiej kwocie jest 

mowa w związku z blokowaniem wydatków. Jaką kwotę planuje się zaoszczędzić? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że dopiero się okaże jaka to będzie kwota. Dodała, że 

działania były wprowadzone po to, aby budżet się domknął. Jeżeli wystąpią ubytki w 

realizacji dochodów, ubytki z tytułu realizacji podatku PIT, jeżeli cokolwiek będzie 

niezrealizowane, działania te podjęte są w celu zablokowania możliwości niedomknięcia się 

budżetu.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur stwierdził, że po wykonaniu remontu w budynku 

Urzędu Miejskiego, w tym wymiany dachu oraz okien, należy dać Burmistrzowi zielone 

światło, aby doprowadzić do porządku wyjazd z terenu urzędu od strony parku. 

Burmistrz oznajmił, że budynek urzędu wymaga jeszcze wielu prac, w tym wymiany 

instalacji elektrycznej, wentylacji itp. Odnośnie wyjazdu od strony parku Burmistrz 

poinformował, że po ostatnich ćwiczeniach p. poż.  otrzymał informację, że brama jest źle 

zaprojektowana i duży samochód pożarniczy miałby problem z dojazdem. Burmistrz zapewnił, 

że jeśli znajdą się odpowiednie środki wówczas będzie chciał wnioskować o wymianę bramy 

oraz zrobienie wspomnianego kawałka drogi.  

Na końcu Burmistrz wspomniał o zaproszeniu jakie otrzymali radni na konferencję. Wyraził 

zdanie, że każdy radny powinien od czasu do czasu skorzystać z możliwości uczestnictwa w 

eventach. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie L 

Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  

 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

 

Alicja Isalska 
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